



**IK
GRANIT**

Protokoll IK Granits styrelsemöte 2015-01-18

Närvarande: Henrik Vangenmo, Ulrica Ifwer, Åsa Eriksson, Fredrik Edström och Daniel Valentinsson

Plats: Hos Åsa

1. Mötets öppnande.

Henrik öppnade mötet

2. Justerare för mötet.

Fredrik utsågs till justerare

3. Dagordningens godkännande.

Ok

4. Genomgång föregående mötesprotokoll:

Henrik träffade Staffan Karlander i november. Positiva till att permanent märka ut terrängmarabanan. Arbetsmöte mellan klubben och kommun om detta skall hållas v 6 eller

7. Henrik ber om audiens.

SISU-punkten (om hjälp med styrelsearbete) kvarstår tills nästa möte.

Medlemsregister och vilka som betalat - Ulrika+Fredrik kollar vilka som eventuellt inte betalat 2013 eller 2014 och därmed inte är medlemmar längre.

Ortsansvaret för tisdagsträningarna är uppstyrt och fungerar bra.

Daniel kollar upp alternativ istället för det inställda träningslägret i höst ffa för de vuxna medlemmarna.

5. Ekonomisk genomgång.

Ulrika redogjorde för ekonomin både för 2014 och för kassan totalt. Ulrika återkommer med ett klargörande då det var lite oklart med +/- poster i utdragen vid dagens möte.

6. Medlemsantal och medlemsavgifter.

Prick 100 medlemmar i dag. Henrik har påminde i och med granitpostutskicket att betala in 2015. Ytterligare påminnelse skickar Henrik ut även i ett separat mail i närtid.

7. Luciamarathon. Återkoppling och framtid.

Ovanligt många efteranmälningar (gott väder) gjorde att 2014-års Lucialopp innebar deltagarrekorde i modern tid. Gick bra även ekonomiskt. Central sanktion även för 2015 är sökt. Henrik pratar med Thomas om rollen som loppansvarig så rollerna, planeringen och förväntningarna klargörs i god tid för alla.

8. SLTM- status.

Anmälan öppnar 23 jan kl 18. Din kurs sköter anmälningar/betalningar åt oss till 22 kr per deltagare. Loppet är den 2 maj.

9. Eventuellt Ekolopp.



IK GRANIT

Nordens Ark har är intresserade. Föreslagna datum passar dock dåligt. Behövs främst hjälp med tidtagning. Inga pengar in dock för klubbens del. Beslöts att klubben inte går in i denna tävling. Eventuell arrangörsmedverkan av medlemmar sker därför inte i klubbens namn.

10. Klubbmästerskap och Kaprifoljogg.

Klubbmästerskap 30/6 kl 18, Ulrika ansvarar. Kaprifoljoggen 7, 14, 21 och 28 juli. Daniel ansvarar för de två första, Henrik de två sista. Medaljer behöver köpas in.

11. Träningsläger

Ett för vuxna och ett för barnen i vår närhet. Ranebo nämndes som tänkbart alternativ. Daniel kollar upp alternativ för vuxenläger (se punkt 4). Här nämndes Daniel Ekman och Christer Desmon/Strömstad eller labtest som alternativ. Går ev att köpa in extern hjälp med arrangemang.

12. Förändrat tävlingsbidrag. Mästerskapstävlingar.

Beslöts att ta bort det generella tävlingsbidraget om 500 kr per år. Dock betalar klubben fortsatt bidrag till mästerskapstävlingar (dock max 500 kr per år och medlem).

13. Göteborgsvarvsaktivitet.

Granitnäste med flagga vid Slottsskogsvallen skall vi ha. Henrik tar med våra grejer.

14. Inför årsmötet. Datum. Årsberättelse. Förvaltningsberättelse, budget mm.

Årsmötet blir den 22 mars kl 16. Ulrika bokar Faltins magasin. Allt som behöver göras innan dess (valberedning, kallelse mm) fastställdes. Ove och Thomas är valberedning. Henrik, Ulrika och Fredrik är uppe för omval.

15. Ev. övriga frågor.

Beslöts att köpa in multisportversionen av mjukvaran "Sport software" för 1200 kr. Programmet underlättar för anmälningar, resultathantering mm till våra tävlingar. Henrik ansvarig.

16. Nästa möte.

Söndagen den 1 mars kl 17 hos Ulrika

17. Mötet avslutas.